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18. ledna 2023

Finančník: nové regiony pomohou ruské ekonomice
pravda.ru/economics/1789131-ehkonomika

Ljubov Stepušová

18.01.2023 11:55

Ekonomika

Jak se bude vyvíjet finanční situace Ruska v nadcházejícím roce, jak

čtyři nové regiony Ruské federace ovlivní jeho ekonomiku a co

požadoval prezident Vladimir Putin na klíčovém jednání s vládou, řekl

finanční analytik, kandidát ekonomické věd Michail Beljajev .

— Michaile Kimoviči, jsou tato nová území pro nás zátěží,

nebo naopak pobídkou k hospodářskému rozvoji?

- V ekonomice existují výdaje, které nejsou přímými výdaji, ale

investicemi, tedy investicemi.

Nyní budeme investovat do této oblasti. Na stavbu domu je potřeba dovézt beton, cihly,
tvarovky, dát dělníky. To znamená, že jste vytvořili pracovní místa a zadali zakázky jiným
odvětvím, která toto všechno vyrábějí.
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Tady je investice. To znamená, že to nejsou přímé výdaje, když jste

peníze utratili, a nic jiného neexistuje. Naopak jste investovali do

něčeho, co umožnilo setrvačník ekonomiky uvolnit se.

Území, která jsou nyní legálně součástí Ruska, jsou velká průmyslová centra, která vyžadují
obnovu. Pokud budou obnoveny, připojí se k našemu ekonomickému komplexu.

- A v dlouhodobém horizontu se stanou dárci naší

ekonomiky, to znamená, že přinesou peníze?

— Ano, ale byli to dárci. Je to kde:

uhlí,

ocel,

inženýrství,

nejbohatší zemědělství.

Chersonský region je zemědělskou specializací, dokonce i pro

zásobování domácího trhu, o tom externím vůbec nemluvíme.

Vidíme, jak se zhoršila situace na zahraničním trhu s potravinami a

kolik tam mimochodem přesně takových výrobků bude. Ano,

zpočátku tam budete muset investovat, ale hned se vám vrátí v

podobě pracovních míst a výdělků.

- Znám lidi, kteří tam šli vydělávat peníze na stavbu nebo

jako lékaři. To je velká pomoc pro mnohé, zejména pro ty,

kteří žijí na periferii.

- Samozřejmě.

- Myslíte si, že bychom měli být optimističtí ohledně roku

2023, protože stabilizujeme ekonomiku?

- Ano. Prezident v lednu na programové schůzce s ministry řekl, že

není třeba čekat na místě, až někdo dá pokyny, ale měla by být

iniciativa, protože jen peníze nestačí, peníze je třeba uvést do

provozuschopného stavu . Všichni lídři na svém místě, mám na mysli

především kabinet ministrů, by měli být efektivnější.
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Prezident několikrát zdůraznil: "Jednej! Jednej! Rychleji, rychleji, rychleji!" Je potřeba to
konečně přijmout. Základ pro rozvoj ekonomiky máme, zbývá jen tento základ rozvinout a
dát mu dynamiku.

Připojte se k telegramovému kanálu Pravdy.Ru s možností

vyjádřit svůj vlastní názor)

Přidejte „Pravda.Ru“ ke svým zdrojům v Yandex.News  nebo

News.Google ,.

Témata podnikání peníze Rusko
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